
Jelgavas novada  
Uzņēmēju konsultatīvā padome 

Protokols Nr. 14 
 

Sēdes norises laiks: 06.11.2024. plkst. 15.00 
Norises vieta: SIA "EcoLead", Jelgavas iela 21, Kalnciems, Kalnciema pagasts, Jelgavas novads 
Sēdes veids - atklāta sēde 
Sēdi atklāj pl.15.00. 
 
Sēdes darba kārtība: 

1. SIA “EcoLead” prezentācija;  
2. Realizētie projekti Jelgavas novada pašvaldībā 2024. gadā; 
3. Dažādi. 

 
Sēdi vada - Jelgavas novada Uzņēmējdarbības konsultatīvās padomes (UKP) priekšsēdētājs Dainis 
Liepiņš. 
Sēdi protokolē - Jelgavas novada Tūrisma un uzņēmējdarbības nodaļas Uzņēmējdarbības atbalsta 
speciāliste Liene Pundore.  
 
Sēdē piedalās: 
Jelgavas novada Uzņēmējdarbības konsultatīvās padomes locekļi: 

1. Dainis Liepiņš – Jelgavas novada domes deputāts; 
2. Uldis Ameriks – SIA “Laflora” valdes priekšsēdētājs; 
3. Ilze Ragovska – Bērziņa  – biedrības “Jelgavas novada uzņēmēji” valdes priekšsēdētājs; 
4. Aldis Cimermanis – SIA “Uppe” valdes priekšsēdētājs; 
5. Maira Dzelzkalēja-Burmistre, biedrības “Zemnieku saeima” valdes priekšsēdētāja vietniece. 

 
Jelgavas novada pašvaldības pārstāvji un citi interesenti: 

6. Jelgavas novada domes priekšsēdētājs Uldis Ainārs;  
7. Jelgavas novada pašvaldības izpilddirektora p.i. Kaspars Sniedzītis;  
8. Jelgavas novada pašvaldības Projektu nodaļas vadītāja Aļona Virviča-Jansone; 
9. Jelgavas novada domes deputāts Oskars Cīrulis; 
10. Jelgavas novada Tūrisma un uzņēmējdarbības nodaļas Uzņēmējdarbības atbalsta speciāliste 

Liene Pundore; 
11. Jelgavas novada Zaļenieku komerciālās un amatniecības vidusskolas direktore Rita Īve-Zaķe. 
 

 
1. SIA  EcoLead prezentācija: 

 
1.1. SIA "Ecolead" pārstāvis Kaspars Fogelmanis iepazīstina Uzņēmēju konsultatīvās 

padomes locekļus ar uzņēmuma darbības virzieniem, mērķiem un šī brīža aktivitātēm. Viņš 
sniedz pārskatu par uzņēmuma galveno pakalpojumu klāstu, kas orientēts uz vides 
risinājumiem un ilgtspējīgu pieeju uzņēmējdarbībai. Īpaša uzmanība tiek pievērsta 
uzņēmuma izstrādātajiem produktiem un pakalpojumiem, kas paredzēti, lai samazinātu 
industriālās ietekmes uz vidi, optimizējot resursu patēriņu un veicinot atkritumu pārstrādi. 
  

1.2. Diskusija par SIA "Ecolead" uzraudzības darba grupu: padomes loceklis D. Liepiņš 
ierosina pārrunāt jautājumu par pašvaldības izveidotās uzraudzības darba grupas turpmāko 
nepieciešamību. UKP locekļi diskutē, uzklausa uzņēmuma pārstāvjus un nonāk pie 
secinājuma, ka šī uzraudzības grupa vairs nav nepieciešama, pamatojoties uz uzņēmuma 
autonomiju un pašvaldības resursu efektīvu izmantošanu. 

 
UKP nolemj: 
1. Pieņemt zināšanai SIA “EcoLead” pārstāvja sniegto informāciju par uzņēmumu. 



2.  Rosināt Jelgavas novada pašvaldībai izbeigt SIA "EcoLead" uzraudzības darba grupas 
darbību. 

 
Darba kārtības punktu slēdz. 

 
2. Realizētie projekti Jelgavas novada pašvaldībā 2024. gadā: 
 

2.1. Jelgavas novada pašvaldības Projektu nodaļas vadītāja A. Virviča-Jansone iepazīstina 
padomes locekļus ar galvenajiem projektiem, kas īstenoti Jelgavas novada pašvaldībā 2024. 
gadā. Viņa izklāsta realizēto projektu galvenos mērķus, gaitu un rezultātus, akcentējot 
ieguvumus gan vietējiem iedzīvotājiem, gan uzņēmējiem. 

 
2.2. UKP apspriež projektu ietekmi uz vietējo uzņēmējdarbību un apkārtējo vidi, kā arī 
sniedz ieteikumus turpmāko projektu prioritātēm un iespējām uzlabot sadarbību starp 
pašvaldību un uzņēmējiem. 

 UKP nolemj: 

1. Pieņemt zināšanai A. Virvičas Jansones sniegto informāciju. 
 
Darba kārtības punktu slēdz. 

 
3. Dažādi: 

 
3.1. Izglītības un uzņēmējdarbības sadarbības projekts: Jelgavas novada Zaļenieku 
komerciālās un amatniecības vidusskolas direktore Rita Īve-Zaķe prezentē padomei ideju par 
uzņēmēju un skolas sadarbības iespējām, lai izveidotu jaunas mācību programmas, kas 
atbilstu darba tirgus prasībām un veicinātu prasmju attīstību jauniešu vidū. Viņa piedāvā 
iespējas, kā uzņēmēji varētu iesaistīties mācību programmu veidošanā, piedāvājot praktiskas 
apmācības un prakses iespējas. 
 
3.2. UKP izsaka atbalstu šādam projektam un iesaka apkopot uzņēmēju atsauksmes par 
potenciālo iesaisti šāda veida izglītības programmās, lai sekmētu nepieciešamo speciālistu 
sagatavošanu vietējā reģionā. 
 
UKP nolemj:  
 

1. Pieņemt zināšanai R. Īves-Zaķes sniegto informāciju. 
 

Darba kārtības punktu slēdz. 

Sēdi slēdz pl. 16.50 
Nākamās UKP sēdes laiks tiks precizēts. 

 
 

Jelgavas novada Uzņēmējdarbības  
konsultatīvās padomes priekšsēdētājs                                                    D. Liepiņš 
 
Protokolists                                                                                 L. Pundore 


